
 

 

 

Aanwezig:  Ans Wilbrink(notulist), Karel Riemersma, Marjon Huls(secretaris), Erik van de Voort 
(voorzitter), Padmini Kanhai, Audrey Story, Ingrid de Vries (penningmeester),  

                                                                                                                                                                                           

Vaste genodigden: Ron Belonje (wijk coördinator), Marieke Schouten( wijkwethouder)                    

Gijs de Korte (wijk boa), Larissa Boers (wijkagent)                                                                                                                               

Extra genodigde:   geen                                                                                                                               

Buurtvertegenwoordigers: Hans Eimers ( t.b.v. de edelstenenbuurt  en tevens lid 

Wijknetwerk).                                                                                                                                                       

Wijkbewoners: geen 

1.Opening en vaststellen van de agenda.)                                                                                                                                                                                                                                                       

Ingrid de Vries  opent de vergadering i.v.m. vakantie van Erik van de Voort en heet iedereen 

welkom.  
    

2.Aanwezig/afwezig.                                                                                                                                                                                                                                               

Afmeldingen met kennisgeving : Erik van de Voort ( voorzitter), Jos de Vries. 

 
3.Mededelingen.  Geen mededelingen.  

 

     

4. Verslag vergadering WNW 12 februari 2025                                                                                                                         

n.a.v. punt 6 a.  Ron Belonje vertelde dat de 100ste AED is geplaatst en wordt a.s. vrijdag  bij Jacks 

Grill house onthult om 15.00 uur. Heel Batau-Zuid is gereed met AED.                                                                              

N.a.v. punt 6 b.  Klimrek Martinusgaarde.  Ron Belonje verteld dat uit de visie spelen een 

herwaardering komt van spelen in de wijk. Ligt ook aan het aantal kinderen van bepaalde leeftijd  of 

er weer een klimrek komt. Ron Belonje stelt voor om Jurjen  van visie spelen uit te nodigen om 

voorlichting te geven hoe het in zijn werk gaat. Actie Ron                                                                                                            

N.a.v.  punt 6 c. herinrichting van de walnootgaarde is klaar.                                                                               

N.a.v. punt 6 d. Kruiden tuin is heropent maar de kruiden moeten nog groeien. Het weer werkt ook 

niet echt mee het is te droog.  Verder geen andere opmerkingen over het verslag. Deze is goed 

gekeurd.                                                                                                                                            
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

5.Financiële overzicht: ( zie bijlage)                                                                                                                                              
Ingrid de Vries verteld dat de financiën niet veel zijn verandert. Maar dit punt  komt iedere 
vergadering weer terug i.v.m. bezuinigingen. Ingrid de Vries  vraagt aan Ron Belonje wanneer ze de 
rekening krijgt van de baskets die er nu hangen.  Ron Belonje verteld dat het bedrag van de 
woningbouw binnenkort op de rekening staat van het wnw.  
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6.De Knip op de Batau weg komt die of komt die er niet.                                                                                      
Ron Belonje verteld dat de zitting bij de rechtbank is geweest en dat de rechter naar beide partijen 
goed heeft geluisterd. Over ongeveer 2 a 3 weken is de uitslag er van de rechtszitting. Dan weten we 
of de knip er komt ja of nee.   

7. Landauerdrift 2.                                                                                                                                                                         
We vragen ons af of we nog worden uitgenodigd voor kennismaking met de jongeren op de 
Landauerdrift 2. Ron Belonje Neemt contact met ze op en we horen het t.z.t.   

8.Berichten uit de buurt.                                                                                                                                                                                                                                         
Larissa  Boers (wijkagent) stelt zich voor ze is net begonnen in Nieuwegein. Verteld dat er veel auto’s  
vernield en beklad zijn. Ook zijn er kentekenplaten gestolen. Audrey Story zegt dat op de 
disselsjeedrift een witte auto staat met een wit nummerbord  elke avond. De vraag is mag dat dan.  
Ook vraagt ze zich af dat er rotzooi van tegels in de winkelkarretjes staan bij de ondergrondse kliko 
deze karretjes zijn gemeld bij AH en Dirk van de Broek maar ze staan er nog steeds                                                            
Gijs de Korte (wijkboa) zegt als ze er te lang staan dan haalt de gemeente ze op.                                                                           
Hans Eimers merkt op dat bij de Jumbo een zuil staat waar in men klein elektrisch afval kan 
deponeren en dat die zuil in Batau-Zuid gewonnen heeft dus de wijkbewoners doen goed hun best. 
Hans Eimers verteld dat de dieren voedselbank als een trein loopt. Ze controleren de mensen niet op 
hun inkomen maar mochten ze het niet nodig hebben omdat hun inkomen goed is worden ze er wel 
op aangesproken op hun gedrag. Het is een bewonersinitiatief dus ze krijgen geen subsidie 
Dierenvoedselbank heeft al meer dan 50 klanten van Batau-Noord en Zuid.   

9. Parkeerproblematiek in Rijtuigen en edelstenen buurt.                                                                                              
Er is een verslag meegestuurd bij de stukken voor de vergadering. Ron Belonje verteld dat er een 
parkeermeting komt eind mei op verschillende tijden en dagen, Bewoners worden er t.z.t er in 
betrokken. 

10. Berichten vanuit de gemeente.                                                                                                                                          
a. Fietsen naar Muntplein. Ron Belonje verteld dat het muntplein is heringericht en dat er 50 
ingeleverd zijn. Men maakt een campagne om mensen op de fiets te laten komen die campagne start 
1 juni. Ook merkte Ron Belonje op dat er fietsklemmen verwijdert zijn maar hij contact met de 
uitvoerder over dit probleem  hij hoopt op antwoord we wachten af.                                                                              
b. Herstel Kademuren Walnootgaarde. Ron Belonje wist niet precies wanneer ze gaan starten maar 
het wordt gedaan zit dus in de planning.                                                                                                                                              
c. Dierenweide Batau.  De dieren uit de dierenweide zijn terug gegaan naar de kinderboerderij want 
ze waren te zwaar. Men is een proef gestart om de dieren weer op gewicht te krijgen en zijn weer op 
2 plekken teruggezet  en dat is geslaagd. Nu zouden ze ook terug kunnen naar Batau maar i .v.m. 
bezuinigingen gaat de gemeente raad op 10 juli er over beslissen of ze daad werkelijk ook terug 
komen in de Batau.  Mocht het niet zo zijn dan zou de weide een mooie hondenuitlaat plek zijn want 
die is omheint dit is dan een voorstel.                                                                                                                                            
d. insectenhotels nabij de margriet en de Meander school.  Op 26 mei om 12.15 uur  dan worden ze 
geplaatst en geopend door Marieke Schouten (wijkwethouder).  Deze insectenhotels zijn door de 
leerlingen van de scholen zelf gemaakt.                                                                                                                                     
e. Groenwandeling Batau-Zuid op 20 mei.  Ron Belonje verteld dat er niet veel aanmeldingen zijn er 
kunnen nog mensen mee lopen maar moeten zich wel even opgeven. Ze starten om 19.00 uur van af  
de Partner.                                                                                                                                                                              
Ron Belonje verteld dat er weer een kop met de cop op de walnootgaarde komt in juni dan is hij er 
met de wijkagent en de wijkboa. Marieke Schouten  verteld dat de bouw van hoeverijk is begonnen 
er komen daar winkels en een klimmuur. 

 



 

 

 

11 Rondvraag.    Hans Eimers verteld dat de stichting Snorhaar 1 jaar bestaat en a.s. zaterdag wordt 
er een rondleiding gegeven. De stichting zit op de gageldijk 3 te Utrecht. Hij  verteld dit daar hun ook 
geld van de gemeente Nieuwegein krijgen. Hans Eimers stelt voor dat we een rondleiding kunnen 
krijgen bij de dieren voedselbank voor of na de volgende vergadering.                                                                     
Karel Riemersma heeft 2 aanmeldingen voor de rommelroute. Na de wijkkrant en de rommelroute 
Batau-Noord komt het op de website.                                                                                                                                              
Ingrid de Vries. Dit was de laatste keer dat we vergadert hebben in de Partner  we gaan weer terug 
naar Buurtplein Batau. Dat kost ons dan niets aan vergader ruimte. Dan zou het zo kunnen zijn dat 
we weer meer gaan vergaderen. 

 

 

De volgende vergadering is woensdag 3 september 2025 om 19.30 
uur in Buurtplein Batau. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                    

                                                                                                                                                                      

 

                                                                                                                                                        


